
Protokół Nr XXXIII/2021
z XXXIII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu odbytej w dniu 25 marca 2021 roku

w trybie zdalnym

Sesja rozpoczęła się o godzinie 10.00, a zakończyła o godzinie  17:57. 

Ustawowa liczba Radnych - 21
Obecnych na Sesji              - 20

Porządek obrad przed zmianami:
1. Otwarcie obrad XXXIII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.
2. Przyjęcie porządku obrad Sesji.
3. Przyjęcie protokołów z XXXII Sesji Rady Miejskiej.
4. Omówienie i analiza audytu oświaty. 
5. Interpelacje i zapytania.
6. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie miedzy Sesjami.
7. Sprawy różne - dyskusja.
8. Sprawozdanie  z  realizacji  Miejskiego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomani za 2020 rok.
9. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łowiczu za rok 2020

oraz planowane działania i potrzeby na rok 2021.
10. Sprawozdanie z realizacji „Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i Ochrony Ofiar

Przemocy w Rodzinie dla Gminy Miasta Łowicz na lata 2016–2020” w roku 2020.
11. Sprawozdanie z realizacji „Miejskiego Programu Wspierania Rodziny dla Miasta Łowicza na

lata 2019–2021” w 2020 roku.
12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy

Miasto Łowicz na lata 2021-2033. 
13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2021 rok.  
14. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  przekazania  dla  Policji  środków  finansowych

z przeznaczeniem na rekompensatę pieniężną dla policjantów za ponadnormatywnych czas.
15. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Programu  opieki  nad  zwierzętami

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miasto Łowicz w 2021
roku. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia Aglomeracji Łowicza. 
17. Rozpatrzenie  projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia  wniosku dotyczącego  nadania  rondu

zlokalizowanemu w ciągu drogi krajowej nr 70 imienia Krystyny Idzikowskiej.
18. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  petycji  o  opinię  w  sprawie

przeprowadzenia referendum ludowego. 
19. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej.
20. Zakończenie obrad XXXIII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.

Porządek obrad po przyjętych zmianach:
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1. Otwarcie obrad XXXIII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.
2. Przyjęcie porządku obrad Sesji.
3. Przyjęcie protokołów z XXXII Sesji Rady Miejskiej.
4. Omówienie i analiza audytu oświaty. 
5. Interpelacje i zapytania.
6. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie miedzy Sesjami.
7. Sprawy różne - dyskusja.
8. Sprawozdanie  z  realizacji  Miejskiego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomani za 2020 rok.
9. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łowiczu za rok 2020

oraz planowane działania i potrzeby na rok 2021.
10. Sprawozdanie z realizacji „Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i Ochrony Ofiar

Przemocy w Rodzinie dla Gminy Miasta Łowicz na lata 2016–2020” w roku 2020.
11. Sprawozdanie z realizacji „Miejskiego Programu Wspierania Rodziny dla Miasta Łowicza na

lata 2019–2021” w 2020 roku.
12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy

Miasto Łowicz na lata 2021-2033. 
13. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  budżetu  Miasta  Łowicza  na  2021  rok

z autopoprawką.  
14. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  przekazania  dla  Policji  środków  finansowych

z przeznaczeniem na rekompensatę pieniężną dla policjantów za ponadnormatywnych czas.
15. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Programu  opieki  nad  zwierzętami

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miasto Łowicz w 2021
roku. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia Aglomeracji Łowicza. 
17. Rozpatrzenie  projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia  wniosku dotyczącego  nadania  rondu

zlokalizowanemu w ciągu drogi krajowej nr 70 imienia Krystyny Idzikowskiej.
18. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  petycji  o  opinię  w  sprawie

przeprowadzenia referendum ludowego. 
19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia  wysokości  stawek opłat  za zajęcie  pasa

drogowego  dróg  gminnych  Miasta  Łowicza  na  cele  niezwiązane  z  budową,  przebudową,
remontem, utrzymaniem i ochroną dróg. 

20. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej.
21. Zakończenie obrad XXXIII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.

Ad. 1.
Otwarcia  obrad  XXXIII  Sesji  Rady  Miejskiej  w  Łowiczu  dokonał  Przewodniczący  Rady
Miejskiej Jacek Wiśniewski. 

Powitał Burmistrza  Miasta  Pana  Krzysztofa  Jana  Kalińskiego,  Zastępcę  Burmistrza  Pana
Bogusława  Bończaka,  Sekretarza  Miasta  Panią  Marię  Więckowską,  Naczelników  Wydziału,
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Dyrektorów jednostek  organizacyjnych  miasta  pracowników Urzędu Miejskiego,  przedstawicieli
mediów.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  na  Sesji  Rady  Miejskiej
obecnych jest 20 Radnych, wobec czego podejmowane uchwały będą prawomocne.

Pan  Krzysztof  Kaliński  Burmistrz  Miasta poinformował,  że  w  ostatnim  czasie  zmarł  Pan
Tadeusz  Miksa  były  naczelnik  Wydziału  Spraw  Komunalnych  Urzędu  Miejskiego  i  Wydziału
Architektoniczno-Budowlanego  starostwa  Powiatowego  oraz  Pan  Janusz  Bilczewski  Prezes
Ochotniczej Straży Pożarnej – Ratownictwo Wodne. Powiedział kilka słów o zmarłych i poprosił
Radnych o uczenie ich śmierci minutą ciszy. 

Ad.2
Przewodniczący Rady Miejskiej  Jacek Wiśniewski stwierdził, że proponowany porządek obrad
XXXIII Sesji wraz z projektami uchwał został przesłany wszystkim zaproszonym.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski poinformował,  że  wpłynęło  pismo
Burmistrza Miasta Łowicza o wprowadzenie do porządku obrad autopoprawki do projektu uchwały
w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2021 rok.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski  stwierdził,  że jest kworum i zaproponował
głosowanie wprowadzenia do porządku obrad autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmian
budżetu Miasta Łowicza na 2021 rok.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik „wstrzymał się” od głosu.
5. Radna Wiesława Gębura nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna).
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
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20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

18 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  autopoprawka  została
wprowadzona do porządku obrad większością głosów.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski poinformował,  że  wpłynęło  pismo
przedsiębiorcy  prowadzącego  w  Łowiczu  lokal  gastronomiczny  z  prośba  o  rozważenie  przez
Radnych  obniżenia  o  90%  opłat  z  tytułu  zajęcia  pasa  drogowego  na  potrzeby  ogródka
gastronomicznego w 2021 roku. 

(stanowi załącznik)

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski poinformował, że w związku z tym pismem
z inicjatywy Klubu Radnych  „Prawo i  Sprawiedliwość  i  niezależni”  Burmistrz  Miasta  Łowicza
przygotował projekt uchwały zmieniającej  uchwałę w sprawie ustalenia  wysokości stawek opłat
za zajęcie  pasa  drogowego  dróg  gminnych  Miasta  Łowicza  na  cele  niezwiązane  z  budową,
przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg. 

(stanowi załącznik)

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski zaproponował wprowadzenie tego projektu
pod obrady sesji.

W dyskusji  wzięli  udział:  Radny Robert  Wójcik,  Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  Tadeusz
Żaczek, Radny Michał Trzoska. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej stwierdził,  że  jest  kworum  i  zaproponował  głosowanie
wprowadzenia do porządku obrad w punkcie 19 projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie
zmiany  projektu  uchwały  ustalenia  wysokości  stawek  opłat  za zajęcie  pasa  drogowego  dróg
gminnych Miasta Łowicza na cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem
i ochroną dróg.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna).
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Paweł Pięta głosował „za”.

4



12. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady Miejskiej  Jacek Wiśniewski stwierdził,  że  Rada  Miejska  jednogłośnie
wprowadziła  do  porządku  obrad  projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  stawek  opłat
za zajęcie  pasa  drogowego  dróg  gminnych  Miasta  Łowicza  na  cele  niezwiązane  z  budową,
przebudową,  remontem,  utrzymaniem i  ochroną dróg w punkcie  19,  a  pozostałe  punkty ulegną
przesunięciu.

Ad. 3
Protokół z XXXII Sesji został wyłożony w Biurze Rady Miejskiej oraz na sali obrad. 
Radni nie zgłosili uwag do protokołu. 
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że skoro uwag nie zgłoszono, protokół z XXXII Sesji
Rady Miejskiej w Łowiczu został przyjęty bez zmian.

Ad. 4
Omówienia i analiza audytu oświaty –  przedstawiła Pani Kinga Pisching Ekspert ds. Oświaty,
przedstawiciel spółki Aesco Group.

W dyskusji  wzięli  udział:  Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Żaczek,  Radny Robert  Wójcik,
Radny Henryk Zasępa, Radny Michał Trzoska, Radny Paweł Pięta, Radny Lech Aniszewski, Radny
Jakub  Wolski,  Radny  Michał  Terenowicz,  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski,
Pani Kinga Pisching Ekspert ds. Oświaty,  przedstawiciel spółki Aesco Group, Pan Piotr Folczak
przedstawiciel  spółki  Aesco  Group,  Pani  Małgorzata  Nowak  Naczelnik  Wydziału
Spraw Społecznych, Pani Joanna Mostowska Dyrektor Zakładu Ekonomiczno-Administracyjnego,
Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta.

Ad. 5
Interpelacje i zapytania.

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski poinformował, że odpowiedzi na interpelacje
i zapytania zostały udzielone w terminie.

Radny Robert Wójcik złożył interpelacje w imieniu Klubu Radnych „Łowickie.pl”:
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  w sprawie wprowadzenia elektronicznego systemu uszczelnienia systemu śmieciowego,

 w  sprawie  przygotowania  wniosku  o  dofinasowanie  zadań  mających  na  cel  poprawę
bezpieczeństwa  ruchu  pieszych  w  obszarze  oddziaływania  przejść  dla  pieszych  w
województwie łódzkim na rok 2021

(stanowią załączniki)

Radny Lech Aniszewski złożył interpelację w imieniu Klubu Radnych „Łowickie.pl”  w sprawie
przywrócenia „zielonego charakteru” Nowego Rynku poprzez nasadzenie większych drzew oraz
wykonanie naturalnych kwietników.

(stanowi załącznik)

Radny Lech Aniszewski złożył interpelacje:

 w  sprawie  uzupełnienia  informacji  na  stronie  internetowej  miejskiego  Budżetu
Obywatelskiego,

 w sprawie wykazu wszystkich inwestycji  drogowych (budowy lub przebudowy dróg) na
osiedlu Górki od 2006,

 w sprawie wystąpienia do PGE Dystrybucja S.A. Oddział Łódź-Teren (Rejon Energetyczny
Łowicz) z prośbą o wykonanie serwisowej przycinki drzew na terenie osiedla Górki,

 w  sprawie  udostępnienia  kopii  dokumentu  z  wystąpieniem  o  zgodę  do  PKP  odnośnie
oświetlenia terenu przy tunelu na ul. Arkadyjskiej,

 w sprawie udostępnienia kopii zgody wydanej przez Zarząd Dróg Wojewódzkich odnośnie
ustawienia ławek na ul. Łęczyckiej oraz kopii dokumentu wydanego przez ZDW wskazującego
szczegółową lokalizację tych ławek,

 w sprawie  przedstawienia  informacji  dotyczącej  poniesionych  nakładów finansowych  na
prace remontowe i rewitalizacyjne placu zabaw w parku Błonie za ostatnie 5 lat,

(stanowią załączniki)

Radny Michał Terenowicz złożył interpelację w imieniu Klubu Radnych „Łowickie.pl” w sprawie
przywrócenia „zielonego charakteru” Nowego Rynku poprzez nasadzenie większych drzew oraz
wykonanie naturalnych kwietników.

(stanowi załącznik)

Radny Robert Wójcik złożył zapytania w imieniu Klubu Radnych „Łowickie.pl”:

 czy został  powołany zespół kontrolny do spraw przeprowadzenia kontroli  wydatkowania
dotacji przez kluby sportowe w 2020 roku i latach wcześniejszych? Kto wchodzi w jego skład?

 jeśli zespół nie został jeszcze powołany, to kiedy to nastąpi, jaki będzie jego skład i od kiedy
rozpocznie swoją pracę?

 czy Burmistrz wszczął postepowanie administracyjne na podstawie art, 104 i 107 Kodeksu
postępowania administracyjnego  oraz art. 60 pkt 1, art. 61 ust 1 pkt 4 i art. 64 ust.1 ustawy
o finansach  publicznych  dotyczące  zwrotu  dotacji  wydatkowanej  niezgodnie  z  umową
przez kluby sportowe?

 jaką kwotę mają zwrócić kluby i do kiedy?

 w jaki sposób został wybrany wykonawca audytu oświaty – firma Aesco Group Sp. z o. o.?
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 kiedy miasto otrzymało audyt i kiedy za niego zapłaciło? 
(stanowią załączniki)

Radny Paweł Pięta zapytał, czy Radni będą otrzymywać protokoły z Sesji mailowo.
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  poinformował,  że  odpowiedzi  Radnym
udzieli mailowo.

Ad. 6
Informację  Burmistrza  Miasta  o  działaniach  w  okresie  między  Sesjami -  przedstawił
Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta.

(stanowi załącznik)

Pytania dot. przedstawionej informacji zgłosili: Radny Michał Trzoska, Radny Robert Wójcik,
Radna Zofia Kroc.
Odpowiedzi udzielił Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  Rada  przyjęła  Informację
Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami.

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski  zarządził  15 minut przerwy.
Przerwa od godziny 12:15 do godziny  12:35.

Po przerwie

Pytania dot. przedstawionej informacji zgłosili: Radny Michał Trzoska,
Odpowiedzi udzielił:  Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta, Pan Robert Oberman Naczelnik
Wydziału ds. Pozyskiwania Środków Zewnętrznych, 
.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  Rada  przyjęła  Informację
Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami.

Ad. 7
Sprawy różne- dyskusja.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  poinformował,  że  do  Rady  Miejskiej
wpłynęły następujące pisma:

1. mieszkańców Łowicza w sprawie wybudowania nawierzchni na fragmencie ul. Parkowej,
2. z Agros Nova z wyjaśnieniami ws. wezwania do usunięcia naruszania prawa.
3. uzupełnienie wniosku o nadanie nazwy ulicy.

(stanowią załączniki)

W  dyskusji  wzięli  udział:  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski,  Radny  Michał
Terenowicz,  Radny  Lech  Aniszewski,  Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  Tadeusz  Żaczek,
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Radna Zofia Kroc, Radny Robert Wójcik, Radny Michał Trzoska, Pan Grzegorz Pełka Naczelnik
Wydziału Inwestycji  i Remontów, Pani Agnieszka Karczewska Naczelnik Wydziału Gospodarki
Gruntami Planowania Przestrzennego i Rolnictwa.

Ad. 8
Sprawozdanie  z  realizacji  Miejskiego  Programu Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania  Narkomani  za  2020 rok –  przedstawiła  Pani  Elżbieta
Szachogłuchowicz,  Główny Specjalista  ds. profilaktyki,  rozwiązywania problemów alkoholowych
i przeciwdziałania narkomanii. 

(stanowi załącznik)

W  dyskusji  wzięli  udział:  Radny  Robert  Wójcik,  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek
Wiśniewski,  Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  Tadeusz  Żaczek,  Radny  Lech  Aniszewski,
Wiceprzewodniczący Rady Marek Boroski, Radny Paweł Pięta, Pani Elżbieta Szachogłuchowicz,
Główny Specjalista ds. profilaktyki,  rozwiązywania problemów alkoholowych i przeciwdziałania
narkomanii.

Opinię Komisji Społecznej - przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta.
Opinię  Komisji  Mieszkaniowej  i  Socjalnej  -  przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Radny Leszek
Plichta.
Opinię Miejskiej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii
–  przedstawiła  Pani  Elżbieta  Szachogłuchowicz,  Główny  Specjalista  ds.  profilaktyki,
rozwiązywania problemów alkoholowych i przeciwdziałania narkomani

(stanowią załączniki)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  Rada  Miejska przyjęła
Sprawozdanie  z  realizacji  Miejskiego  Programu Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomani za 2020 rok.

Ad. 9
Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łowiczu za rok 2020
oraz  planowane  działania  i  potrzeby  na  rok  2021–  przedstawiła  Pani  Urszula  Markowicz,
Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

(stanowi załącznik)

W dyskusji wzięli  udział:  Radny Robert  Wójcik,  Radna Zofia Kroc, Pani Urszula Markowicz,
Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej.

Opinię  Komisji  Mieszkaniowej  i  Socjalnej  -  przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Radny Leszek
Plichta.

(stanowi załącznik)
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Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  Rada  Miejska przyjęła
Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łowiczu za rok 2020
oraz planowane działania i potrzeby na rok 2021.

Ad. 10
Sprawozdanie  z  realizacji  „Programu  Przeciwdziałania  Przemocy  w Rodzinie  i  Ochrony
Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy Miasta Łowicz na lata 2016–2020” w roku 2020  –
przedstawiła Pani Urszula Markowicz, Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

(stanowi załącznik)

Radni pytań, uwag nie zgłosili. 

Opinię  Komisji  Mieszkaniowej  i  Socjalnej  -  przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Radny Leszek
Plichta.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  Rada  Miejska przyjęła
Sprawozdanie  z  realizacji  „Programu  Przeciwdziałania  Przemocy  w Rodzinie  i  Ochrony
Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy Miasta Łowicz na lata 2016–2020” w roku 2020.

Ad. 11
Sprawozdanie z realizacji „Miejskiego Programu Wspierania Rodziny dla Miasta Łowicza na
lata  2019–2021”  w 2020  roku  –  przedstawiła  Pani  Urszula  Markowicz,  Dyrektor  Miejskiego
Ośrodka Pomocy Społecznej. 

(stanowi załącznik)

Radni pytań, uwag nie zgłosili. 

Opinię  Komisji  Mieszkaniowej  i  Socjalnej  -  przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Radny Leszek
Plichta.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  Rada  Miejska przyjęła
Sprawozdanie  z realizacji  „Miejskiego Programu Wspierania Rodziny dla Miasta Łowicza
na lata 2019–2021” w 2020 roku.

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski zarządził przerwę. 

Przerwa rozpoczęła się o godz. 14.43 i zakończyła o godzinie 15.30.

Po przerwie

Ad. 12
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Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Miasto  Łowicz  na  lata  2021-2033  – przedstawił  Pan  Krzysztof  Kaliński  Burmistrz  Miasta
Łowicza.

(stanowią załączniki)

W  dyskusji  wzięli  udział:  Radny  Lech  Aniszewski,  Radny  Krzysztof  Janicki,  Radny  Leszek
Plichta,  Radny Robert Wójcik, Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski, Radny Michał
Terenowicz, Radna Zofia Wielemborek, Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta Łowicza.

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził,  że jest kworum i zaproponował
głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto
Łowicz na lata 2021-2033.

1. Radny Lech Aniszewski „wstrzymał się” od głosu.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka „wstrzymał się” od głosu.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna).
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł „wstrzymał się” od głosu.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „przeciw”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
19. Radny Robert Wójcik „wstrzymał się” od głosu.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek „wstrzymał się” od głosu.

13 „za”, 1 „przeciw”, 5 „wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  Rada  Miejska  podjęła
większością głosów:

Uchwałę Nr XXXIII/285/2021

Ad. 13
Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2021 rok z autopoprawką -
przedstawił Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta Łowicza.

(stanowi załącznik)
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W  dyskusji  wzięli  udział:  Radny  Lech  Aniszewski,  Radny  Robert  Wójcik,  Radna  Zofia
Wielemborek,  Radny Paweł  Pięta,  Radna Zofia  Kroc,  Przewodniczący Rady Jacek Wiśniewski,
Pan Grzegorz Pełka Naczelnik Wydziału Inwestycji i Remontów, Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz
Miasta Łowicza. 

Opinię Komisji Budżetu i Finansów- przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Lech Aniszewski.
(stanowi załącznik)

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził,  że jest kworum i zaproponował
głosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  budżetu  Miasta  Łowicza  na  2021  rok  z
autopoprawką.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski „wstrzymał się” od głosu.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna).
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

19 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  Rada  Miejska  podjęła
większością głosów:

Uchwałę Nr XXXIII/286/2021
Ad. 14

Projekt uchwały w sprawie przekazania dla Policji środków finansowych z przeznaczeniem
na rekompensatę pieniężną dla policjantów za ponadnormatywnych czas -  przedstawiła Pani
Anna Wilk Inspektor z Wydziału Spraw Obywatelskich.
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(stanowi załącznik)

W dyskusji  wzięli  udział:  Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  Tadeusz  Żaczek,  Radny Lech
Aniszewski, Radny Jakub Wolski, Radny Krzysztof Igielski,  Radna Zofia Kroc, Przewodniczący
Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski, Pan Bartłomiej Karch Komendant Komendy Powiatowej Policji,
Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta.

Opinię  Komisji  Gospodarczej  i  Rozwoju  Miasta-  przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Radny
Michał Terenowicz.
Opinię Komisji Budżetu i Finansów- przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Lech Aniszewski.

(stanowią załączniki)

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził,  że jest kworum i zaproponował
głosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  przekazania  dla  Policji  środków  finansowych
z przeznaczeniem na rekompensatę pieniężną dla policjantów za ponadnormatywnych czas.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna).
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski „wstrzymał się” od głosu.
18. Radny Jakub Wolski głosował „przeciw”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

18 „za”, 1 „przeciw”, 1 „wstrzymujący”
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  Rada  Miejska  podjęła
większością głosów: 

Uchwałę Nr XXXIII/287/2021

Ad. 15
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Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz
zapobiegania  bezdomności  zwierząt  na  terenie  Gminy  Miasto  Łowicz  w 2021  roku  -
przedstawił Pan Paweł Gawroński Naczelnik Wydziału Spraw Komunalnych.

(stanowi załącznik)

W dyskusji  wzięli  udział:  Radna Zofia  Kroc,  Radny Lech Aniszewski,  Pan  Paweł  Gawroński
Naczelnik Wydział Spraw Komunalnych.

Opinię  Komisji  Gospodarczej  i  Rozwoju  Miasta-  przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Radny
Michał Terenowicz.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził,  że jest kworum i zaproponował
głosowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miasto Łowicz w 2021 roku.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna).
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  Rada  Miejska  podjęła
jednogłośnie:

Uchwałę nr XXXIII/288/2021

Ad. 16
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Projekt  uchwały  w  sprawie  wyznaczenia  Aglomeracji  Łowicza  -  przedstawił  Pan  Paweł
Gawroński Naczelnik Wydziału Spraw Komunalnych.

(stanowi załącznik)

W dyskusji wzięli udział: Radny Robert Wójcik, Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta. 

Opinię  Komisji  Gospodarczej  i  Rozwoju  Miasta-  przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Radny
Michał Terenowicz.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził,  że jest kworum i zaproponował
głosowanie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia Aglomeracji Łowicza.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna).
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  Rada  Miejska  przyjęła
jednogłośnie:

Uchwałę nr XXXIII/289/2021

Ad. 17
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Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego nadania rondu
zlokalizowanemu w ciągu drogi krajowej nr 70 imienia Krystyny Idzikowskiej – przedstawił
Pan Józef Szczepanik, Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

(stanowi załącznik)

W  dyskusji  wzięli  udział:  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski,  Radny  Józef
Szczepanik,  Radny  Michał  Trzoska,  Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  Tadeusz  Żaczek,
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Marek Boroski, Radna Zofia Kroc, Radny Lech Aniszewski,
Radna Zofia Wielemborek.

Opinię  Komisji  Skarg,  Wniosków i  Petycji  –  przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Radny  Józef
Szczepanik.

(stanowi załączniki)

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski  stwierdził, że jest kworum i  zaproponował
głosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  wniosku  dotyczącego  nadania  rondu
zlokalizowanemu w ciągu drogi krajowej nr 70 imienia Krystyny Idzikowskiej.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „przeciw”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna).
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko „wstrzymał się” od głosu.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski „wstrzymał się” od głosu.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „przeciw”.

16 „za”, 2 „przeciw”, 2 „wstrzymujące”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością głosów:
Uchwałę Nr XXXIII/290/2021
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Ad. 18
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  petycji  o  opinię  w  sprawie
przeprowadzenia  referendum ludowego  – przedstawi  Pan  Józef  Szczepanik,  Przewodniczący
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

(stanowi załącznik)

Radni pytań, uwag nie zgłosili.

Opinię  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji–  przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Radny  Józef
Szczepanik.

(stanowi załączniki)

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski  stwierdził, że jest kworum i  zaproponował
głosowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji o opinię w sprawie przeprowadzenia
referendum ludowego.

1. Radny Lech Aniszewski „wstrzymał się” od głosu.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna).
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz „wstrzymał się” od głosu.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

18 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujące”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością głosów:
Uchwałę Nr XXXIII/291/2021
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Ad. 19
Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg
gminnych  Miasta  Łowicza  na  cele  niezwiązane  z  budową,  przebudową,  remontem,
utrzymaniem  i  ochroną  dróg  -  przedstawił  Pan  Jacek  Wiśniewski,  Przewodniczący  Rady
Miejskiej.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący Rady Miejskiej  Jacek Wiśniewski zaproponował  wpisanie w wykropkowane
miejsce w projekcie uchwały następujących stawek w punkcie 1) 0,04 zł, a w punkcie 2) 0,07 zł.

W dyskusji wziął udział: Radny Krzysztof Janicki.

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził,  że jest kworum i zaproponował
głosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  stawek  opłat  za  zajęcie  pasa
drogowego dróg gminnych Miasta Łowicza na cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem,
utrzymaniem i ochroną dróg.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna).
6. Radny Krzysztof Igielski nie brał udziału w głosowaniu.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „przeciw”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

18 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  Rada  Miejska  przyjęła
jednogłośnie:

Uchwałę nr XXXIII/292/2021
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W dalszej dyskusji wzięli udział: Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski, Radny Lech
Aniszewski Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta Łowicza.

Ad. 20
Następna sesja Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski planowana jest w dniu 29 kwietnia 2021r.
o godz. 10.00 w trybie zdalnym z następującym tematami:
1. Sprawozdanie  z  realizacji  programu  współpracy  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz

podmiotami  o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności
pożytku publicznego i wolontariacie za 2020 rok.

2. Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2020 dla Gminy Miasta Łowicz.

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski poinformował o planowanych Komisjach:
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 30 marca     2021 r.   godz. 15.00 
Komisja Społeczna (posiedzenie wyjazdowe – siedziba ŁUTW) 19 kwietnia     2021 r.   godz. 15.00
Komisja Mieszkaniowa i Socjalna 20 kwietnia     2021 r.   godz. 14.00
Komisja Gospodarcza i Rozwoju Miasta 21 kwietnia 2021 r. godz. 15.00 -
Komisja Budżetu i Finansów 22 kwietnia 2021 r. godz. 15.00

Ad. 21
Przewodniczący Rady Jacek Wiśniewski podziękował za dyskusję i udział w obradach.
Na tym zakończono obrady XXXIII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.

 

Protokołowały:

Katarzyna Marczak
Inspektor

Przewodniczący Rady:

Jacek Wiśniewski
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